



FMK Styrelsemöte

Datum: 2020-04-02, kl 18.00 i klubblokalen & telefon

Närvarande:

Stefan Bergman

Mikael Johansson

Bengt Karlsson

Mattias Holm

På telefon:

Rolf Ekman

Börje Boström

Ann Liljeqvist Svensson

Ej närvarande:

Stefan Palmér

Emelie Boström

1. Ordförande öppnar mötet
2. Fastställande av dagordning
3. Val av justeringsmän
 - Rolf Ekman
 - Börje Boström
4. Genomgående av föregående protokoll/Avslutade och pågående aktiviteter
 - **TUSS** anordnades och 15 besiktningar genomfördes. Samtliga besiktningunderlag ska arkiveras på klubben. Mattias H köper in ca 10 pärmar till klubben för denna arkivering bl a. Miken skickar in kvitto och återfår 500,- som han lagt ut vid TUSS-aktiviteten.
 - **Inställd folkrace-utbildning** p g a corona.
 - **Gamla styrelseprotokoll** / Som tidigare försöker vi att samla ihop så många styrelseprotokoll som vi hittar på olika platser. Protokollen ska arkiveras i klubblokalen. Ansv, Miken, Ann (& Emelie) Avrapportering vid nästa möte.
 - **Uppdaterande av stadgarna.** Det finns ett tidigare beslut att vi ska göra en genomgång av stadgarna under året. Bengt har vidtalat Hans Avelin som kommer att bidra med sina erfarenheter när vi påbörjar arbetet. Ansv Ann & Bengt.
5. Ekonomirapport
 - Ekonomin ser fortsatt bra ut. Bengt håller kontakt med bokhållaren så att vi ser att vi bokför på den nivå/på de konton som vi vill ha.
6. Nya medlemmar/Medlemsregistret
 - Vi uppdaterar medlemsregistret med utgångspunkt från de som har betalt avgiften. Kommer att ske successivt och registret kommer sedan att läggas ut på hemsidan. Ann har fortfarande inte "titt-funktion" på vårt bankkonto. Miken har kontaktat banken igen. Emelie kommer att överföra information/kunskaper till Ann vad gäller Lots&Medlemsregistret. Avrapportering vid nästa möte.
7. Utbildningar på gång

8. FMK hemsida
9. Miljö
10. Aktiviteter
11. Bilsektionen/Rapport
12. Ungdomsverksamhet
13. Övriga frågor

- **Midnattsolsrallyt** framflyttat. Tack vare att FMK fyller 75 år nästa år så kommer vi inte att ansöka om att delta i MSR 2021 eftersom vi har andra planer. Bengt kontaktar organisationskommittén och får skriftligt bekräftat att vi är lösta från det avtal som vi signerat för MSR 2020.

- **Svenska Rallycupen 2021** / FMK kommer att ansöka om deltagande i Cupen med Nattkröken. Vi har förslag på tävling den 15 augusti 2021 och det finns redan planer på en tight och bra bana men det kommer att kräva uppslutning från våra medlemmar. Förhoppningsvis kommer vi att få många av hemmaåkarna att köra tävlingen men det innebär att vi inte kan räkna med dem som funktionärer som vi hade i förra årets tävling. Vid vårt 75-års jubileum vill vi naturligtvis erbjuda en riktigt bra tävling på alla sätt och vis och då behöver vi ha en stor funktionärskår. Stefan Bergman kontaktar Christer Nystrand ang SRC.

- **Vi planerar att köra ett KM i höst**, första helgen i oktober. Då passar vi oxå på att testa den nya tidtagningsmetoden. Stefan Bergman kontaktar Lars Gren för att se om han kan delta med utrustning och kunskaper om den nya metoden.

- **Ny klubblokal** / Beslut togs om att vi kommer att byta klubblokal. Den nya kommer att bli vid BDS där vi kommer att hyra del av lokalen. Bengt säger upp den gamla lokalen (3 mån uppsägning) och sen startar vi upp i nya lokalerna den 1 juli. Hyreskontrakt upprättas med BDS. I och med att vi får en mer lätt-tillgänglig lokal så hoppas vi att kunna hålla öppet en kväll i veckan, enklare anordna aktiviteter, ha större möten etc etc.

Att notera: Nuvarande lokalägare, Miken Johansson, deltog EJ i omröstningen för att undvika jäv.

- **E-sport** / Johan Pettersson fortsätter arbetet med att ta fram ett underlag för beslut. Ska klubben köpa in ett antal tävlingsriggar för att kunna intressera ungdomar? Det kan vara starten på vår ungdomssektion. Kommer vi i så fall att ha något klart till invigningen av den nya lokalen? 1 juli. Avrapportering vid nästa möte.

- **Teststräcka** / Det finns förslag på tillgänglig väg som kräver en återställningsavgift när vi använder den. Bengt kollar markägartillstånd. Miken kollar vilka regler som gäller vid denna typ av aktivitet. Avrapportering vid nästa möte.

14. Nästa möte

- Torsdagen 7e maj kl 18.00 i klubblokalen + ev telefon.

15. Mötet avslutas

Vid protokollet

Ann Liljeqvist Svensson

Justeras

Börje Boström

Rolf Ekman